
Folketingets Udvalg for Fødevarer, 
Landbrug og Fiskeri

København, den 7. januar 2010
Sagsnr.: 3229

Folketingets Udvalg for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri har i brev af 09.12.2009 stillet 
følgende spørgsmål nr. 100 (Alm. del), som hermed besvares. 

Spørgsmål 100:

”Vil ministeren i forlængelse af svaret på FLF alm. Del – samrådsspørgsmål O om 
dyrevelfærd i minkavlen den 2. december 2009 oplyse hvor mange opfølgende 
kontrolbesøg der foretaget hos de 37 avlere, hvor der er givet indskærpelser”

Svar:
Jeg har forelagt spørgsmålet for Fødevarestyrelsen, som har oplyst, at der er udført 24 
opfølgende besøg hos de avlere, hvor der er givet indskærpelser. Forskellen skyldes at 
det ikke er alle indskærpelser der kræver opfølgende besøg.

Eva Kjer Hansen
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